
Byrådsmedlem Niels Martin Viuff har den 10. april 2024 stillet følgende spørgsmål:  

Det Konservative Folkeparti i Frederikssund ønsker, at der bliver udarbejdet en VVM redegørelse for dette 
projekt i Sydbyen/Marbæk. 

Kan du hjælpe med det? 

 
Svar 

Hvis det besluttes, at der skal arbejdes videre med etablering af S-togsværkstedet syd for Frederikssund vil 
der blive udarbejdet en VVM-redegørelse. 
 
Dette er også indarbejdet i den tidsplan DSB selv har lagt for et eventuelt kommende værksted. 
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